
 
 
 
 

PROTOKÓŁ 
nr WGSR–0070–4/2022 

posiedzenia Rady Wydziału Geografii i Studiów Regionalnych 
Uniwersytetu Warszawskiego 

26 kwietnia 2022 r.  
 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Informacje zespołu dziekańskiego i sprawozdanie z posiedzenia Senatu w dniu  

20 kwietnia 2022 r. (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik). 
3. Informacja o zasadach finansowania działalności WGSR (ref. dr Sylwia Dudek-

Mańkowska). 
4. Uchwała w sprawie wyboru kandydata WGSR na członka Rady Uniwersyteckiego 

Ośrodka Transferu Technologii (ref. dr Sylwia Dudek-Mańkowska). 
 
5. Sprawy osobowe (ref.  dr hab. Sylwia Kulczyk, prof. ucz.) 

5.1. Uchwała dotycząca opinii w sprawie powołania komisji ds. zatrudnienia dr. hab. Adama 

Gendźwiłła na stanowisku profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w trybie awansu wewnętrznego na WGSR w Katedrze Rozwoju i 

Polityki Lokalnej na czas nieokreślony.     

6.    Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady Wydziału w dniu 22 marca 2022 r. 
7.    Sprawy bieżące. 

 
 

Posiedzeniu Rady Wydziału przewodniczył Dziekan – prof. dr hab. M. Jędrusik.  

 
Prof. dr hab. M. Jędrusik powitał nowego profesora uczelni: dr hab. T. Witesa, prof. 

ucz.  
 

Dziekan przekazał informację o śmierci Pani Jolanty Pasznickiej długoletniej 

kierowniczki Biblioteki Wydziału Geografii i Studiów Regionalnych Uniwersytetu 

Warszawskiego. Rada Wydziału uczciła pamięć Zmarłej chwilą ciszy. 

 

Ad 1. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie przedstawionego porządku obrad 

oraz poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” głosowania w tej sprawie. 

 W głosowaniu jawnym, w którym wzięło udział 39 osób z 52 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału jednomyślnie (tak – 39; nie – 0; wstrzymuję się – 0) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad. 

 

W ramach prezentacji nowości wydawniczych Dziekan przedstawił czasopismo 

„Miscellanea Geographica – Regional Studies on Development” No. 1/2022 (Wyd. WGSR UW, 

Warszawa 2022) oraz trzy artykuły naukowe: 



- „The list of ancien-forest plant species revisited – Field verification in the Carpathian ancien 

and recent forests” autorstwa mgr Z. Jabs-Sobocińskiej, dr. A.N. Affeka i prof. dr. hab. J. M. 

Matuszkiewicza (Forest Ecology and Management 512 (2022)),  

- „Amplified signals of soil moisture and evaporative stresses across Poland in the twenty-first 

century” autorstwa dr hab. U. Somorowskiej, prof. ucz. (Science of the Total Environment, vol. 

812, 2022), 

- „Changes in Terrestrial Evaporation across Poland over the Past Four Decades Dominated 

by Increases in Summmer Months” autorstwa dr hab. U. Somorowskiej, prof. ucz. (Resources 

2022,11,6). 

 

Ad 2. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał, że na UJ miała miejsce uroczystość odnowienia 

doktoratu prof. dr. hab. Antoniego Jackowskiego. 

Poinformował, że odbyły się spotkania z cyklu „Ogarnij Gegrę” zorganizowane przez 

Samorząd Studentów WGSR. 

Dziekan zwrócił uwagę, że na zmniejsza się liczba studentów, co będzie skutkowało 

zmianami w pensach pracowników: nastąpią przesunięcia nadwyżek godzin w pensum do 

osób z niedoborami godzin dydaktycznych. Mniejsza liczba studentów wpłynie też na budżet 

jednostek organizacyjnych. Prof. dr hab. M. Jędrusik dodał, że władze dziekańskie są otwarte 

na propozycje dotyczące strategii postępowania w nowej sytuacji. Zapewnił, że będą służyć 

pomocą w realizacji dobrych pomysłów. 

Następnie Dziekan przekazał informacje z posiedzenia Senatu UW 20 kwietnia 2022 r. 

Przypomniał, że co tydzień w poniedziałki obraduje sztab kryzysowy powołany w 

związku z wydarzeniami na Ukrainie. Zakomunikował, że spośród polskich uczelni Uniwersytet 

Warszawski ma przygotowaną najbardziej zaawansowaną ofertę pomocy uchodźcom. 

Dotychczas na wszystkie uczelnie w Polsce przyjęto 212 studentów z Ukrainy oraz około 100 

pracowników, z czego 16 zatrudniono na UW. Dziekan wyjaśnił, że niewielka liczba 

zatrudnionych wynika m. in. z faktu, iż władze Ukrainy obawiają się drenażu mózgów, stąd 

propozycja, aby zmienić formę tej pomocy. Wsparcie przyjmie formę zbliżoną do programu 

Erasmus, czyli naukowcy ukraińscy będą gośćmi uczelni polskich, ale zatrudnieni będą nadal 

w Ukrainie. Dodatkowo na Uniwersytecie Warszawskim dla 110 osób został przygotowany 

Program IDUB „Nowe Idee – Ukraina”. Na Uniwersytecie Warszawskim zajęcia dla studentów 

z Ukrainy będą miały status podobny jak zajęcia w programie Erasmus+. Uniwersytet 

przygotował program ogólnopolskiej rekrutacji dla studentów z Ukrainy. Ponadto na serwerach 

UW przechowywane są dane wrażliwe uczelni ukraińskich.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik powiadomił, że nie znane są wyniki ewaluacji, nie została 

również przekazana informacja na temat progów ewaluacyjnych. Przewidywanym terminem 

przedstawienia wyników jest czerwiec. Podziękował zespołowi, który pracował przy 

przygotowaniu danych do ewaluacji na WGSR. 

Władze rektorskie poinformowały, że w QS World University Rankings w naukach 

społecznych Uniwersytet Warszawski zajął 254 miejsce, geografia uplasowała się w 

przedziale 151-200 jako najlepsza w Polsce i jest jedną z najlepszych dyscyplin na UW. 

Rektorzy przekazali wnioski z dyskusji z Radą Uczelni na temat inwestycji 

długoterminowych. Zachęcali do wykorzystywania przyznanych funduszy. 

W trakcie posiedzenia Senatu zostały przedstawione informacje dotyczące 

molestowania na UW. 



Na UW odbył się on-line Dzień Otwarty dla Szkół Doktorskich oraz Dzień Otwarty dla 

kandydatów na studia.  

Władze rektorskie zakomunikowały, że na uczelni pojawił się konflikt związany z 

działaniami na szkodę Uniwersytetu Warszawskiego prowadzonymi przez byłego zastępcę 

dyrektora ICM. 

Prorektor E. Krogulec podała do wiadomości, że powołano Platformę Zielonego 

Dialogu, której Pełnomocniczką została dr hab. Agata Dziewulska prof. ucz. Dziekan dodał, że 

dr B. Kicińska, prof. ucz. przekazała Pani Pełnomocnik pismo dotyczące działań studentki 

WGSR, które mogą zostać wykorzystane w ramach działalności Platformy. 

Prorektor Z. Lalak poinformował, że 7 projektów z UW otrzymało dofinansowanie NCN 

w konkursie Preludium BIS, a w Programie 4EU+ na 22 trwające projekty w 19 udział biorą 

pracownicy UW. Zachęcał do aplikowania w konkursach IDUB. Dziekan dodał, że pracownicy 

WGSR składający wnioski do tych konkursów otrzymają wsparcie władz Wydziału. 

Prorektor S. Żółtek zakomunikował, że wśród stypendystów MEiN 40 pochodzi z UW. 

Dziekan dodał, że w tym jeden z WGSR. 

W trakcie obrad Senatu poruszona została sprawa umorzenia postępowania 

profesorskiego z Wydziału Stosowanych Nauk Społecznych. 

Senat UW podjął uchwałę w sprawie nagród Prezesa Rady Ministrów. 

Senatorowie wyrazili pozytywną opinię w sprawie zatrudnienia na Uniwersytecie 

Warszawskim 14 osób na stanowisku profesora uczelni.  

W trakcie posiedzenia odbyły się głosowania dotyczące programów studiów na UW 

oraz zasad postępowania rekrutacyjnego na UW. Ponadto podjęta została uchwała w sprawie 

przyjęcia recenzji prof. dr. hab. Alojzego Z. Nowaka dorobku kandydata do tytułu doktora 

honoris causa UKSW. 

Dr S. Dudek-Mańkowska podała do wiadomości, że trwa oczekiwanie na informacje na 

temat ewaluacji, zarówno dotyczące wyników zakończonej sprawozdawczości, jak i zasad 

następnej oceny jednostek naukowych. 

Przypomniała o składaniu wniosków w konkursie IDUB „Nowe Idee – Ukraina”, a także 

w innych konkursach m.in. na dofinansowanie konferencji międzynarodowych. 

Zachęcała do śledzenia Newslettera oraz do przesyłania na adres Newslettera 

informacji na temat ciekawych wydarzeń naukowych. 

Prodziekan zwróciła się z prośbą, aby wnioski na dofinansowanie w ramach IDUB lub 

SWIB kierowane były w pierwszej kolejności do SWIB w celu ich weryfikacji. 

Podziękowała pracownikom Biblioteki Wydziału za przeprowadzenie jednorazowej 

akcji dotyczącej zwrotu przetrzymanych książek. Przypomniała, że czas bezkosztowego 

zwrotu nieoddanych w terminie książek się skończył i obecnie czytelnicy zalegający ze 

zwrotem książek będą obciążani karami.  

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. przypomniała, że obowiązki pracowników obejmują 

działalność dydaktyczną, badawczą i organizacyjną. Poprosiła, aby w razie problemów (np. 

wynikających z nakładania się terminów) w łączeniu tych obowiązków, pracownicy 

komunikowali się z bezpośrednim przełożonym, a w razie konieczności - z władzami 

dziekańskimi. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poprosiła studentów o przedstawienie informacji o akcji 

„Ogarnij Gegrę”. K. Borczon poinformowała, że wydarzenie trwało od 4 do 8 kwietnia i 

odbywało się on-line. Wzięło w nim udział około 1500 osób i było dobrze oceniane. 

Prodziekan omówiła przebieg Dnia Otwartego na WGSR. Poinformowała, że 

informacje na temat studiów prowadzonych na WGSR były udzielane na stoisku Wydziału na 

terenie kampusu UW oraz w budynku Wydziału, gdzie zorganizowane zostało spotkanie, 

obejmujące m. in. wycieczkę po siedzibie WGSR. Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podziękowała 



studentom biorącym udział w wydarzeniu i poprosiła Kierownika Dziekanatu o przedstawienie 

szczegółów. 

Mgr J. Skrzypczuk podziękował studentom: I. Ajdackiej, S. Wasilewskiemu, J. 

Wojciechowskiemu, J. Lazur, J. Kondrackiemu, W. Zys, Z. Sułkowskiej za zaangażowanie w 

trakcie spotkań Dnia Otwartego. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podała do wiadomości, że w spotkaniach dla 

kandydatów na studia I stopnia wzięło udział około 45 osób. Uczestnicy zostali poinformowani 

o programie studiów oraz o zasadach rekrutacji. Prodziekan dodała, że dla kandydatów na 

studia II stopnia zostanie przygotowywana dodatkowa kampania promocyjna. 

Mgr J. Skrzypczuk uzupełnił, że pewnym utrudnieniem w trakcie tegorocznego Dnia 

Otwartego była konieczność wylegitymowania się kandydatów oraz fakt, że odbywał się w 

budynku WGSR. Dodał, że pracownicy Biura Promocji mało czytelnie oznaczyli miejsce 

odbywania się wydarzenia.  

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że do Dziekanatu zostały przekazane 

zweryfikowane tabele pensum wszystkich pracowników z wpisanymi zajęciami zamawianymi 

przez jednostki zewnętrzne. Zakomunikowała, że poszczególni pracownicy mają mniejsze 

nadpensa niż w zeszłym roku. Niepojące jest, że w planach u około 30 osób ponad połowę 

pensum stanowią zajęcia ogólnouniwersyteckie i zajęcia do wyboru. Doświadczenie wskazuje, 

że przedmioty ogólnouniwersyteckie nie zawsze są uruchomione. Podobnie jest w przypadku 

części przedmiotów do wyboru: na studiach I stopnia zazwyczaj zajęcia te się odbywają, 

natomiast na studiach II stopnia realizacja planowanych godzin jest niepewna.  

Dodatkowo istnieje obawa, że na studiach II stopnia na kierunku geografia nie będą 

uruchomione wszystkie specjalności. Z szacunków wynika, że na studia te zostanie przyjętych 

około 70 osób. Jeżeli nie wszystkie specjalności zostaną uruchomione, osoby mające dużo 

zajęć na I roku studiów magisterskich mogą mieć problem z przeprowadzeniem wymaganej 

liczby godzin.  

Prodziekan podała do wiadomości, że nie wszystkie zajęcia zostały obsadzone. Część 

godzin została pozostawiona dla doktorantów, a niektóre zajęcia planistyczne na kierunku 

gospodarka przestrzenna tradycyjnie są zamawiane na zewnątrz. Zapowiedziała, że będą 

zmiany w planach zajęć. Niektórym pracownikom mogą zostać zaproponowane zajęcia, 

których dotychczas nie prowadzili. Natomiast w przypadku osób mających dużą liczbę godzin 

nadliczbowych, a w tym zajęcia do wyboru, zajęcia te mogą zostać przyblokowane. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podkreśliła, że złożone pensa to pensa planowane i na 

pewno będą w nich wprowadzane zmiany. Przypomniała, iż z doświadczeń wynika, że nawet 

gdy na początku roku akademickiego zostanie utworzona planowana liczba grup, po miesiącu 

następuje weryfikacja liczby studentów.  

Prodziekan zapowiedziała, że będzie prowadziła rozmowy z kierownikami katedr i z 

osobami, które mają niepewne pensum. 

Mgr K. Rucińska poinformowała, że zgodnie z zarządzeniem Dziekana 2 maja jest 

dniem wolnym od pracy. W trakcie długiego weekendu, w dniach 30.04-3.05 budynek 

Wydziału będzie zamknięty. Dodała, że w weekendy, w które odbywają się zjazdy studiów 

niestacjonarnych, budynek jest otwarty. 

Dyrektor Administracyjna zwróciła się z prośbą o przekazywanie na portiernię lub 

mailowo informacji na temat problemów z działaniem sprzętu komputerowego w salach. 

Prof. dr hab. A. Kowalczyk poinformował, że w trakcie posiedzenia podkomisji nauk 

społecznych, będącej częścią Komisji ds. Zatrudniania na Stanowiska Profesorów na 

Uniwersytecie Warszawskim, w głosowaniu nad zatrudnieniem dr. hab. T. Witesa na stanowisku 

profesora uczelni wszyscy członkowie wyrazili pozytywna opinię. Ponadto dr hab. T. Wites, 

prof. ucz. został przedstawiony jako wyróżniający się naukowiec, który w swoim dorobku ma 

nie tylko wysoko punktowane publikacje, ale - co równie ważne – publikacje te są cytowane. 



Prof. dr hab. A. Kowalczyk przekazał, że Komisja zaakceptowała recenzentów w 

postępowaniu o nadanie statusu profesora zwyczajnego prof. dr. hab. M. Solarzowi. 

Dodał, że Komisja wysoko ocenia młodych naukowców, wyróżniających się nie tylko w 

pracy, ale również w działalności popularnonaukowej, włączających do swoich zespołów 

badawczych studentów i doktorantów. 

Prof. dr hab. M. Czerny podała do wiadomości, że w zorganizowanym on-line Dniu 

Otwartym Szkół Doktorskich na UW do SDNS wzięło udział około 250 osób.  

 

Ad 3. 

 

Dr S. Dudek-Mańkowska zaprezentowała informacje o zasadach finansowania 

działalności WGSR oraz o zasadach algorytmu podziału środków na Uniwersytecie 

Warszawskim. 

Na wstępie przedstawiła finanse WGSR w roku 2021. Zwróciła uwagę na silne 

uzależnienie Wydziału od subwencji, przy niewielkim udziale wpływów z przychodów własnych 

i kosztów pośrednich. Przypomniała, że miniony rok został zamknięty z deficytem wynoszącym 

blisko 259 tys. zł. Poinformowała, że w przypadku utrzymywania się deficytu w kolejnych 

latach, będzie konieczne wdrożenie programu naprawczego. Obecnie Wydział ma 

oszczędności z lat ubiegłych i władze dziekańskie mogą wystąpić do Rektora o ich 

uruchomienie. 

Następnie przedstawiła porównanie sytuacji finansowej w roku 2018 i 2021, z którego 

wynika, że w przypadku działalności finansowanej z subwencji, koszty na Wydziale rosną 

szybciej niż wpływy. Na WGSR spadają przychody własne (z działalności edukacyjnej, za 

usługi badawcze, wpływy związane z organizacją konferencji), rosną wpływy z kosztów 

pośrednich. Wyjaśniła, że inne jednostki UW również mają wyższe wydatki niż wpływy z 

działalności finansowanej z subwencji, ale różnica jest uzupełniana z przychodów własnych i 

kosztów pośrednich.  

Prodziekan poinformowała o zasadach podziału subwencji między jednostki UW. 

Pierwszym krokiem jest ustalenie puli środków na zajęcia zamawiane, ogólnouniwersyteckie, 

tutoring dla studentów indywidualnych studiów międzywydziałowych i zajęcia dla uczestników 

szkół doktorskich. Kwota ta jest dzielona między jednostki w zależności od liczby 

wypracowanych godzin. 

Pozostałe fundusze z subwencji są dzielone między jednostki uwzględniając stałą 

przeniesienia (udział kwoty otrzymanej w poprzednim roku – na UW wynosi on 45%) oraz 5 

składowych (o różnym udziale), za które jednostki otrzymują środki. Waga składników w 

algorytmie podziału subwencji na UW wynosi: składnik studencki 28%, składnik naukowy 25%, 

składnik badawczy 37%, składnik umiędzynarodowienia 5%, składnik projektowy 5%. 

Następnie dr S. Dudek-Mańkowska omówiła poszczególne składniki algorytmu. 

Podstawą obliczania składnika studenckiego jest liczba studentów przeliczeniowych, 

czyli łączna liczba studentów i doktorantów po uwzględnieniu wskaźnika SRR (stosunek 

liczebności kadry do liczby studentów). Na WGSR liczba ta wynosi 1271, co stanowi 2,73% 

całkowitej liczby studentów przeliczeniowych na UW. Kolejnym czynnikiem uwzględnianym 

przy wyliczaniu składnika studenckiego jest współczynnik kosztochłonności: na WGSR waha 

się on od 1,39 do 1,77 w zależności od kierunku i stopnia studiów (na UW od 0,92 do 3,60). 

Składnik naukowy uwzględnia liczbę doktorów przeliczeniowych, która wyliczana jest 

na podstawie liczby pracowników zatrudnionych w każdej z grup stanowisk z zastosowaniem 

odpowiedniego przelicznika dla każdej grupy: profesor tytularny - przelicznik 2,5, prof. ucz. bez 

tytułu/dr hab. - 2, doktor - 1,5, magister - 1, profesor zagraniczny wykazywany przez BSP oraz 



profesorowie zgłoszeni przez jednostki z umowami cywilnoprawnymi mający 60 godz. zajęć – 

przelicznik 3. Na WGSR liczba doktorów przeliczeniowych wynosi 141, co stanowi 2,35% ich 

liczby na UW. 

Przy wyliczaniu składnika badawczego brane są pod uwagę: liczba pracowników 

zaliczanych do liczby „N” mnożona przez współczynnik zależny od kategorii naukowej 

jednostki (A+:1,5; A:1; B:0,7) oraz liczba doktorantów, których promotorzy pracują w danej 

jednostce mnożona przez współczynnik 0,2. 

Składnik umiędzynarodowienia wynika z liczby przyjeżdżających i wyjeżdżających 

studentów i doktorantów oraz cudzoziemców podejmujących studia. 

Składnik projektowy uwzględnia liczbę grantów krajowych, międzynarodowych i 

projektów w ramach programów ramowych uśrednioną dla ostatnich 3 lat. 

Biorąc pod uwagę wymienione składowe algorytmu, w odniesieniu do WGSR niepokój 

budzi spadek liczby studentów przeliczeniowych, brak profesorów zagranicznych, 

niekorzystny przelicznik składnika badawczego wynikający z kategorii naukowej B, niski 

wskaźnik umiędzynarodowienia, mała liczba grantów międzynarodowych. 

Prodziekan podała do wiadomości, że Ministerstwo pracuje nad nowym algorytmem, 

co wpłynie również na zmiany w algorytmie uczelni. Zmianie mogą ulec m. in. znaczenie 

kategorii naukowej, stałej przeniesienia, kosztochłonności, wskaźnika SRR. 

Podsumowując, Prodziekan przedstawiła wnioski dla WGSR. Stwierdziła, że nie ma 

możliwości, aby subwencja była wyłącznym źródłem dochodów, zwłaszcza biorąc pod uwagę 

spadek liczby studentów. W odniesieniu do wpływów ze środków własnych na Wydziale 

odnotowywany jest spadek wpływów z działalności dydaktycznej, przy wzroście wpływów z 

projektów zleconych, co jest dobrym kierunkiem. Pożądany byłby powrót do organizacji 

wydarzeń naukowych i popularnonaukowych, które generują wpływy do budżetu Wydziału. W 

odniesieniu do wpływów z kosztów pośrednich widoczny jest ich wzrost.  

Prodziekan przypomniała, że wydatki bieżące rosną m. in. ze względu na wzrost 

kosztów utrzymania budynków, wzrost kosztów pracowniczych, kosztów na działalność 

badawczą oraz na wypłaty za nadgodziny. Podkreśliła, że w związku z nierównomiernym 

rozłożeniem obciążeń dydaktycznych w jednostkach, konieczna będzie analiza obsady zajęć 

i jej weryfikacja na bieżąco. 

Dziekan wyraził nadzieję, że kategoria naukowa dyscypliny geografia społeczno-

ekonomiczna i gospodarka przestrzenna ulegnie poprawie. Zwrócił jednak uwagę, że waga 

tego składnika może zostać zmniejszona w związku ze zmianami w algorytmie, natomiast 

może zwiększyć się znaczenie składnika studenckiego. Wyraził  nadzieję, że po pandemii 

liczba studentów wzrośnie, co wpłynie na wzrost wpływów z subwencji. 

Prof. dr hab. M. Czerny dodała informację na temat szkół doktorskich. Do SDNS w 

dyscyplinie geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna może być przyjętych 

w danym roku 5 doktorantów, jednak pracownicy Wydziału mogą być promotorami 

doktorantów przyjmowanych w innych dyscyplinach. Może to pomóc w poprawie 

współczynnika badawczego. 

 

Ad 4. 
 

Dr S. Dudek-Mańkowska przekazała, że Dyrekcja UOTT poprosiła o zgłoszenie 

kandydata WGSR na członka Rady UOTT. Poinformowała, że decyzja o utworzeniu Rady 

UOTT wynika ze zmiany regulaminu UOTT z dnia 16.03.2022 r. Dyrektor Ośrodka sugerował, 

aby kandydatem z Wydziału była osoba, która współpracowała już z jednostką wymieniając dr 

S. Dudek-Mańkowską i dr. M. Grochowskiego. Prodziekan poinformowała, że dr M. 



Grochowski wyraził zgodę na kandydowanie. Wyjaśniła, że obecnie Wydział zgłasza 

kandydata na członka Rady, a ostatnim etapem procedury jest wybór członków Rady przez 

Rektora UW.  

Dr S. Dudek-Mańkowska zwróciła się do członków Rady Wydziału z prośbą o 

zaopiniowanie przedstawionej kandydatury. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania nad 

zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 39 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 34; nie – 2; wstrzymuję się – 3) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie wyboru dr. M. Grochowskiego na kandydata WGSR na członka Rady UOTT. 

(załącznik nr 1 - Uchwała nr 13/2022) 
 

Ad 5.1. 

 

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o wyrażenie 

opinii dotyczącej powołania komisji ds. zatrudnienia dr. hab. Adama Gendźwiłła na stanowisku 

profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w trybie awansu 

wewnętrznego na WGSR w Katedrze Rozwoju i Polityki Lokalnej. 

Prodziekan zaproponowała następujący skład komisji ds. zatrudnienia dr. hab. A. 

Gendźwiłła: 

1. prof. dr hab. Wiaczesław Andrejczuk - przewodniczący,  

2. dr hab. Małgorzata Durydiwka, prof. ucz., 

3. prof. dr hab. Jerzy Makowski, 

Dodała, że ponadto w skład komisji wejdą dwie osoby wskazane przez dwie rady 

dyscypliny. 

Prof. dr hab. A. Kowalczyk zwrócił się z apelem do komisji, aby recenzenci zostali 

wybrani z obu dyscyplin, które reprezentuje dr hab. A. Gendźwiłł. 

 Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania nad 

zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 38 osób, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji ds. zatrudnienia dr. hab. A. 

Gendźwiłła na stanowisku profesora uczelni (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) w trybie awansu wewnętrznego na WGSR w Katedrze Rozwoju i Polityki 

Lokalnej w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się      głos nieważny 

1. prof. dr hab. Wiaczesław Andrejczuk  35 2  1  0 

2. dr hab. Małgorzata Durydiwka, prof. ucz. 34 1  1  2 

3. prof. dr hab. Jerzy Makowski   35 1  2  0 

(załącznik nr 2 – Uchwała nr 14/2022) 

 

Ad 6. 

 
Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu posiedzenia Rady 

Wydziału w dniu 22.03.2022 r. Dziekan poinformował, że dotychczas nie wpłynęły uwagi do 

protokołu.  

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, prof. dr hab. M. Jędrusik 

poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w sprawie zgłoszonego 

wniosku.  



 W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione 

uczestniczyło 36 osób, Rada Wydziału jednomyślnie (tak – 36; nie – 0; wstrzymuję się – 0) 

przyjęła protokół. 

 

Ad 7. 

 

Dr hab. M. Dąbski, prof. ucz. odnosząc się do algorytmu finansowego zapytał, czy 

składnik badawczy algorytmu byłby korzystniejszy przy wzroście liczby „N”. Władze 

dziekańskie odpowiedziały, że wzrost ten nie wpłynąłby korzystnie na sytuację Wydziału. Dr 

hab. M. Dąbski, prof. ucz. zapytał również czy jest możliwe zmniejszenie liczby studentów 

koniecznej do uruchomienia specjalności. Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska wyjaśniła, że władze 

rektorskie dążą, aby wszystkie grupy liczyły co najmniej 20 studentów. 

Dr hab. W. Dziemianowicz, prof. ucz. zwrócił uwagę, że program nauczania na kierunku 

gospodarka przestrzenna prowadzonym na WGSR jest bardzo rozbudowany w porównaniu z 

programami tego samego kierunku na innych uczelniach. Może być to jednym z powodów 

mniejszego zainteresowania kandydatów tymi studiami na WGSR. 

Prof. dr hab. A. Kowalczyk sformułował opinię, że ostatnim etapem w dążeniu do 

zbilansowania pensum jest redukcja zatrudnienia. Wyraził nadzieję, że tego etapu pracownicy 

Wydziału nie doświadczą. 

Dr J. Korycka-Skorupa podziękowała studentom za perfekcyjną organizację 

wydarzenia „Ogarnij Gegrę”.  

Przekazała, że 125 znakomitych uczniów uczestniczyło w finale olimpiady 

geograficznej. Wyraziła nadzieję, że część z nich zostanie studentami WGSR. Dodała, że 

Studenci Wydziału jako wolontariusze pomagają w kolejnych etapach olimpiady przez cały rok, 

a mgr M. Dobrowolska czuwa nad finalistami z naszego regionu. Wyraziła uznanie dla ich 

pracy. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik podziękował członkom Rady Wydziału za udział w obradach 

i zamknął posiedzenie Rady Wydziału. 
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